
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-07, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 7 februari 2013 kl 16.35 – 17.00 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 7 februari 2013 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare: 
 

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M)  

Christer Svärd (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Petra Schagerholm (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Åse 

Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus och Katarina Jönsson samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-15 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 13 

Strömparterren, kompletterande åtgärder för parkens utveckling och 
framtida funktion. Genomförandebeslut 
Dnr T2012-520-06992 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1  Trafik- och renhållningsnämnden fattar genomförandebeslut om att ge 

 kontoret i uppdrag att komplettera upprustningen av Strömparterren 

 enligt kontorets förslag till en kostnad av 8,0 mnkr. 

 

2  Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 december 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Pontonbryggan med en scen ute på vattnet, där publiken förväntas stå på 

stranden vända mot vattnet, är ingen god idé ur säkerhetssynpunkt. Ett 

skyddsstaket kommer att behöva sättas upp vid strandkanten inför varje konsert. 

Ifall detta sedan skulle brisera under själva konserten blir följden att de i 

publiken som står längst fram faller ned i vattnet. När vattnet, som här är fallet, 

därtill är strömt är det hela extra olämpligt. En pontonbrygga skulle därtill 

påverka vattenspegeln negativt rent estetiskt. Sola kan man med fördel även 

göra på gräsmattan. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


